
                                           P R O T O K Ó Ł
          z obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
                    odbytych w dniu 29 listopada 2007 roku

       Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim Pan Marek Golasiński – stwierdzając quorum. W obradach 
udział bierze 13 radnych.
        Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. Uwag do porządku 
obrad nie  wniesiono.

Ad. 2: Protokół z obrad X Sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie.

Ad. 3: Informacja Burmistrza Brześcia Kujawskiego:
– prace przy opracowaniu projektu budżetu gminy na rok 2008;
– opracowanie projektów uchwał w sprawie ustalenia stawek podatku na 

rok 2008;
– odbiór (I etap) drogi w Słonym; odbiór (I etap) drogi w Nowej Kąkowej 

Woli;
– rozmowy  w Warszawie w sprawie dot. kolejki wąskotorowej; zaistniała 

możliwość kontynuacji rozmów w tym zakresie; następne spotkanie w 
Łodzi 5 grudnia br.;

– oddanie do użytku 2 placów zabaw zlokalizowanych przy szkołach 
podstawowych : nr 1 i nr 2;

– rozpoczęcie rozmów na temat budowy obwodnicy Brześcia Kujawskiego 
– kolejne spotkanie w Bydgoszczy dnia 4 grudnia br.

– Realizacja zadań bieżących gminy;
R.Szeleziński – Czy rozmowy dot. kolei wąskotorowej nie będą przyczyną 
aby wstrzymać budowę ścieżki? Natomiast na temat obwodnicy powinniśmy 
porozmawiać na posiedzeniu Komisji Rady.
Burmistrz – Absolutnie nie. Realizacja zadania dot. ścieżki na Stary Brześć 
będzie kontynuowana. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Podzielam zdanie Radnego aby odbyło się 
posiedzenie komisji dot. obwodnicy.

Ad. 4: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie 
było. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 radnych.

Ad. 5: Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Rady 
Miejskiej. Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Ad. 6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie 
było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 12 radnych. 1 osoba wstrzymała się od głosowania.



Ad. 7: Projekt uchwały omówiony został na posiedzeniu Komisji Rady 
Miejskiej. Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej 
przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 8: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie 
było. Przewodniczący Rady odczytał treśc uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych.

Ad. 9: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Pytań nie 
było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych.

Ad. 10: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. Pytań nie 
było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych.

Ad. 11: Projekt uchwały został omówiony szczegółowo na dwóch 
posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej.
R.Szeleziński – A co z bezpańskimi psami. Jest to trudny problem. Zgodnie 
z ustawą to gmina jest odpowiedzialna za zabezpieczenie bezdomnym 
zwierzakom schronienia. Inne schroniska nie chcą przyjmować.
Burmistrz – Są ogromne nakłady finansowe jeśli chodzi o utworzenie i 
utrzymanie schronisk.

                 Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za 
jej przyjęciem głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosowania.

Ad. 12: Treść uchwały została omówiona na posiedzeniu Komisji
Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej 
przyjęciem głosowało 12 radnych. 1 osoba wstrzymała się od głosowania.

Ad. 13;  Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. 
Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych.

Ad. 14:  Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji.
Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych.

Ad. 15: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. 
Burmistrz – Jako uzupełnienie dodam, że jest to zakup za przysłowiową 
złotówkę. My ponosimy koszty notariusza.
     Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej 
przyjęciem głosowało 11 radnych. 2 osoby wstrzymały się od głosowania.

Ad. 16: Po wcześniejszej dyskusji Radni  w wyniku głosowania ( 12 głosów 
za. 1 osoba wstrzymała się od głosowania) zadecydowali, że projekt 
niniejszej uchwały wróci ponownie na posiedzenie komisji rady. W dniu 
dzisiejszym uchwała ta nie będzie podejmowana.



Ad. 17 – 18:
W.Kołowski – Wystąpiłbym ponownie do dróg krajowych o sygnalizację 
świetlną.

Burmistrz – We wtorek będziemy rozmawiać na ten temat w Bydgoszczy.

J.Karkosiński – Codo usunięcia drzewa w Brzeziu – droga krajowa. 
Odpowiedź była taka, że w ciągu przyszłego roku. Kiedy będzie zrobiona 
droga Brzezie – Jaranówek?

G.Gliszczyńska – Zmiana organizacji ruchu na ulicach Szkolna, 
Konarskiego. Czy jest możliwość postawienia wiaty dla czekających dzieci? 
. Zbyt duże prędkości pojazdów.

Burmistrz -Na tych ulicach będzie „sierżant”.
 
H.Hybiński – zmiana organizacji ruchu czy dotyczy również Guźlina?

Burmistrz – Jest to robione sukcesywnie.

                                                                     Protokółowł

     


